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BRM.0012.2.1.2025        PROJEKT  

 

Protokół z posiedzenia Komisji Organizacyjnej z dnia 21 stycznia 2025 r. 
 

Data posiedzenia: 21.1.2025 r.  

Miejsce posiedzenia: s. 4,5 Urząd Miasta Katowice przy ul. Młyńskiej nr 4. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 14:00. 

Godzina zakończenia posiedzenia:14:50. 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Pan Łukasz Borkowski. 

Protokolant: Naczelnik Biura Rady Miasta Rafał Dłubak. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło: 7 radnych – wszyscy członkowie Komisji. 

Radni nieobecni:- 

W obradach uczestniczyli również: Skarbnik Miasta Pani Danuta Lange, Pierwszy 

Wiceprezydent Miasta Katowice Pan Bogumił Sobula, Sekretarz Miasta Pan Maciej Stachura, 

Dyrektor Biura Pan Janusz Waląg, Naczelnik Wydziału Klimatu i Energii Pani Beata Urych, 

Naczelnik Wydziału Prawnego Pani Joanna Machura-Peryt, Zastępca Naczelnika Wydziału 

Rozwoju Pani Karolina Ljubkovic,  Naczelnik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego Pani 

Mirosława Stachura-Jeleń, Naczelnik Wydziału Edukacji Pan Sławomir Witek, Kierownik 

Wydziału Rozwoju Pani Agnieszka Hajduk-Smaczniewska oraz Pan Łukasz Borys główny 

specjalista Wydziału Budynków i Dróg. W obradach uczestniczył także Pan Tomasz 

Kozłowski Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy nr 6 Ligota-Panewniki. 

 

Punkt 1 

Po otwarciu posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Łukasz Borkowski powitał 

wszystkich obecnych.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Organizacyjnej w dniu 17 grudnia 2024 r. 

3. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Organizacyjnej IX kadencji i Rady Miasta 

Katowice IX kadencji za rok 2024 r. 

4. Omówienie porządku obrad sesji Rady Miasta Katowice w dniu 23 stycznia 2025 r.   

i  opiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy bieżące.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

Komisja  jednogłośnie „7 głosów za” przyjęła ww. porządek.  

 

Punkt 2 

Komisja jednogłośnie „7 głosów za” przyjęła protokół z posiedzenia w dniu 17 grudnia 

2024r. 

 

Punkt 3 

Komisja Organizacyjna zgodnie i jednogłośnie - w głosowaniu 7 za - przyjęła sprawozdanie z 

pracy Komisji Organizacyjnej IX kadencji za 2024 r. 

 

Komisja Organizacyjna zgodnie i jednogłośnie - w głosowaniu 7 za - przyjęła sprawozdanie z 

pracy Rady Miasta Katowice IX kadencji za 2024 r. 
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Punkt 4 

Prowadzący obrady Pan Łukasz Borkowski przedstawił porządek obrad XI sesji Rady 

Miasta Katowice w dniu 23 stycznia 2025 r. 

Zaakcentował, iż przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powołanie sekretarzy sesji. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z X sesji. 

5. Zmiany w porządku obrad. 

6. Rozpatrzenie oświadczenia w sprawie upamiętnienia 80. rocznicy Tragedii Górnośląskiej 

1945 r. (DS-221/25). 

7. Informacja o działaniach Prezydenta Miasta Katowice w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z pracy Młodzieżowej Rady Miasta Katowice za okres od początku kadencji 

(od I sesji w dniu 25.10.2024 r.) do stycznia 2025 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Rady 

Miasta Katowice i komisji stałych Rady Miasta Katowice IX kadencji samorządu za 2024 r. 

(DS-201/24). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy położonej na terenie miasta 

Katowice nazwy "Krzysztofa Pendereckiego" (DS-195/24). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komitetu Audytu dla miasta 

Katowice ( DS-218/25). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku miasta Katowice za rok 2024 (DS-219/25). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego w 2025 roku 

(DS-194/24). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i stawek taryfowych 

maksymalnych za przewozy taksówkami na terenie miasta Katowice (DS-171/24). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego przechowywanie na wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu (DS-186/24). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum Nr 15 im. 

Tomasza Klenczara w Katowicach z siedzibą przy ul. Tadeusza Boya Żeleńskiego 96, 

poprzez ustanowienie drugiej lokalizacji przy ul. Walerego Goetla 2 w Katowicach (DS-

207/25). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły I 

Stopnia Nr 3 w Katowicach z siedzibą przy ul. Gen. Józefa Hallera 60, poprzez przeniesienie 

siedziby na ul. Raciborską 3 w Katowicach (DS-208/25). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły II 

Stopnia Nr 3 w Katowicach z siedzibą przy ul. Gen. Józefa Hallera 60, poprzez przeniesienie 

siedziby na ul. Raciborską 3 w Katowicach (DS-209/25). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Handlowych im. 

Bolesława Prusa w Katowicach (DS-210/25). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Gastronomicznych 

im. Gustawa Morcinka w Katowicach (DS-211/25). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Przemysłu 

Spożywczego im. Józefa Rymera I Wojewody Śląskiego w Katowicach (DS-212/25). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego 

Nr 3 w Katowicach (DS-213/25). 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Nr 5 w 

Katowicach z siedzibą przy ul. Gen. Józefa Hallera 60 w Katowicach (DS-214/25). 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej nałożenia opłat 

dodatkowych za postój pojazdu w Strefach Płatnego Parkowania miasta Katowice (DS-

215/25). 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia 

strefy wolnej od dymu tytoniowego, pary z papierosów elektronicznych i substancji 

uwalnianych za pomocą nowatorskiego wyrobu tytoniowego wzdłuż pasażu przy Dworcu 

PKP i Galerii Katowickiej oraz ulicy Stawowej w Katowicach (DS-216/25) 

26. Uzupełniające wybory ławników do Sądu Rejonowego Katowice-Zachód w Katowicach 

na kadencję 2024-2027. 

a) Opinia Zespołu powołanego do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników do 

Sądu Rejonowego Katowice-Zachód w Katowicach w wyborach uzupełniających na kadencję 

2024-2027. 

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia 

kandydatki na ławnika Pani I R (DS-220/25). 

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu głosowania w 

wyborach uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego Katowice-Zachód w Katowicach 

na kadencję 2024-2027 (DS-204/25). 

d) Tajne wybory ławników przeprowadzone przez Komisję Skrutacyjną. 

e) Przerwa. 

f) Odczytanie uchwały w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

Katowice-Zachód w Katowicach na kadencję 2024-2027 (DS-205/25) 

27. Komunikaty i wolne wnioski. 

28. Zamknięcie sesji. 

 

Dodał, że na podstawie § 10 ust. 3 Regulaminu Rady Miasta Katowice, stanowiącego 

załącznik nr 3 do Statutu Miasta Katowice Prezydent Miasta Katowice zawnioskuje o zmiany 

w porządku obrad polegające na: 

1.Dopisaniu punktu 9a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poparcia działań 

zmierzających do nabycia akcji Górnośląskiego Towarzystwa Lotniczego S.A. (DS-230/25) 

2.Dopisaniu punktu 23a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

Katowice na 2025 rok (DS-226/25) 

3.Dopisaniu punktu 23b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2025-2050 (DS-227/25) 

4.Dopisaniu punktu 23c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania 

przedstawicieli Rady Miasta Katowice do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta 

Katowice (DS-222/25) 

5.Dopisaniu punktu 23d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania „Planu adaptacji 

Miasta Katowice do zmian klimatu do roku 2030" za miejski plan adaptacji w rozumieniu 

ustawy - Prawo ochrony środowiska (DS-223 /25) 

6.Dopisaniu punktu 23e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Pani A B-W, prowadzącej 

Niepubliczne Przedszkole "      " w Katowicach, na uchwałę w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji udzielanych z budżetu miasta Katowice niepublicznym oraz publicznym 

szkołom i innym placówkom oświatowym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne, oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (dotyczy 

uchwały nr LXI/1251/18) (DS-224/25) 

7.Dopisaniu punktu 23f) Rozpatrzenie projektu w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Pani A B-W, prowadzącej Niepubliczne 
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Przedszkole "    " w Katowicach, na uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych z budżetu miasta Katowice niepublicznym oraz publicznym szkołom i innym 

placówkom oświatowym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne, oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (dotyczy uchwały nr 

XL/867/25) (DS-225/25) 

8. Dopisaniu punktu 23h) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad i trybu Budżetu Obywatelskiego w Katowicach (DS-202/25) 

9.Dopisaniu punktu 23i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku do 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o wydanie zezwolenia na  utworzenie oddziału 

o profilu mundurowym w XIV Liceum Ogólnokształcącym im. mjr. Henryka Sucharskiego w 

Katowicach (DS-228/25) 

10. Dopisaniu punktu 23j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku do 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału 

o profilu mundurowym w XV Liceum Ogólnokształcącym im. rtm. Witolda Pileckiego w 

Katowicach (DS-229/25) 

 

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Katowice Pan Bogumił Sobula podkreślił intencyjność 

projektu uchwały w sprawie  poparcia działań zmierzających do nabycia akcji Górnośląskiego 

Towarzystwa Lotniczego S.A. od Węglokoksu. Obecnie akcjonariuszami tej Spółki są: 

Węglokoks (ok.42,5%), Województwo Śląskie (ok.34%), miasto Katowice (ok.5%), a 

pozostała część przypada ok 20 podmiotom. Port lotniczy ma olbrzymie znaczenie dla 

rozwoju naszego regionu i miasta, a marka KTW jest rozpoznawalna na całym świecie 

Przyczynia się także do promocji i rozwoju gospodarczego, społecznego i biznesu. 

Przypomniał, że 3 lata temu dzięki determinacji samorządowców i parlamentarzystów nie 

doszło do przejęcia akcji Węglokoksu w ramach CPK. Zamiar kupna akcji od Węglokoksu 

wyraził również Sejmik Województwa Śląskiego podejmując analogiczną uchwałę – miasto 

Katowice działa symetrycznie do działań Województwa. Na decyzje budżetowe przyjdzie 

jeszcze czas. 

Członek Komisji Pan Damian Stępień zwrócił uwagę na konieczność wprowadzenia 

korekty do paragrafu 1 projektu poprzez usunięcia słowa „się”. 

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Katowice Pan Bogumił Sobula zgodził się z przedmówcą 

i stwierdził, iż zostanie przygotowana autopoprawka. 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie poparcia 

działań zmierzających do nabycia akcji Górnośląskiego Towarzystwa Lotniczego S.A. 

(DS-230/25). 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt oświadczenia w sprawie 

upamiętnienia 80. rocznicy Tragedii Górnośląskiej 1945 r. 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Rady Miasta Katowice i komisji stałych Rady Miasta 

Katowice IX kadencji samorządu za 2024 r. 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
 

Pan Łukasz Borys główny specjalista Wydziału Budynków i Dróg przedstawił nw. projekt 

uchwały. 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

ulicy położonej na terenie miasta Katowice nazwy "Krzysztofa Pendereckiego". 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
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Skarbnik Miasta Pani Danuta Lange omówiła projekt uchwały w sprawie powołania 

Komitetu Audytu dla miasta Katowice podkreślając uwarunkowania prawne z tym związane. 

Rada Miasta Katowice może powołać taki Komitet, który wybierze przewodniczącego i 

określi regulamin działania. Przybliżyła wymogi formalne stawiane jego członkom. Komitet 

będzie monitorował m.in. sprawozdawczość finansową związaną z akcjami, oceniał ryzyka, 

podejmował pewne czynności kontrolne, sprawdzające i rewizyjne. Będzie miał także wpływ 

na wybór firmy audytorskiej, która opiniuje wykonanie budżetu. Zaproponowała do składu 

Komitetu Panią Barbarę Wnęk-Gabor, Pana Borysa Pronobisa i Pana Patryka Białasa. 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania 

Komitetu Audytu dla miasta Katowice. 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydatki na ławnika Pani I R. 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławników do Sądu 

Rejonowego Katowice-Zachód w Katowicach na kadencję 2024-2027. 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Katowice-Zachód w 

Katowicach na kadencję 2024-2027.  

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

desygnowania przedstawicieli Rady Miasta Katowice do udziału w pracach Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Katowice. 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Naczelnik Wydziału Klimatu i Energii Pani Beata Urych omówiła projekt uchwały  w 

sprawie uznania „Planu adaptacji Miasta Katowice do zmian klimatu do roku 2030" za 

miejski plan adaptacji w rozumieniu ustawy - Prawo ochrony środowiska. Podkreśliła, że ten 

krótki projekt powstał w odpowiedzi na zmianę ustawową i krótkie terminy związane z 

możliwością uznania dotychczasowego aktu prawnego za akt obowiązujący. 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uznania 

„Planu adaptacji Miasta Katowice do zmian klimatu do roku 2030" za miejski plan 

adaptacji w rozumieniu ustawy - Prawo ochrony środowiska.  

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Prowadzący obrady Pan Łukasz Borkowski poprosił, aby w przyszłości tego typu projekty 

były kierowane do Biura Rady Miasta przed posiedzeniem komisji branżowej – Komisji 

Klimatu. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu Pan Sławomir Witek przedstawił nw. projekty 

uchwał związane z przekazaniem skarg do WSA w Gliwicach. 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Pani A B-

W, prowadzącej Niepubliczne Przedszkole "         " w Katowicach, na uchwałę w 
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sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych z budżetu miasta Katowice 

niepublicznym oraz publicznym szkołom i innym placówkom oświatowym 

prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne, oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (dotyczy uchwały nr LXI/1251/18). 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Pani A B-

W, prowadzącej Niepubliczne Przedszkole "           " w Katowicach, na uchwałę w 

sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych z budżetu miasta Katowice 

niepublicznym oraz publicznym szkołom i innym placówkom oświatowym 

prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne, oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (dotyczy uchwały nr XL/867/25). 

Opinia podjęta jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Prowadzący obrady Pan Łukasz Borkowski zaapelował, aby w przyszłości projekty uchwał  

były kierowane do Biura Rady Miasta przed posiedzeniami komisji branżowych. Na 

najbliższej sesji będą rozpatrywane 2 projekty uchwał (objęte pkt 23i i 23j) bez opinii Komisji 

Edukacji). 

 

Punkt 5 

Prowadzący obrady Pan Łukasz Borkowski poprosił członka Komisji Pana Piotra Pietrasza 

Przewodniczącego klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość o przedłożenie regulaminu 

działania Klubu. 

 

Komisja Organizacyjna zawnioskowała do Prezydenta Miasta Katowice o 

przygotowanie projektu uchwały, w której dla ścieżki rowerowej biegnącej na terenie 

Parku Bederowiec, po północnej stronie Stawu Maroko, łączącej ulice Św. Jana Pawła II 

oraz Piastów zostanie nadana nazwa „Trasa Kazimierza Mirkowskiego”. 

Wniosek podjęty jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna zawnioskowała do Prezydenta Miasta Katowice o 

przygotowanie projektu uchwały, w której dla Parku Wełnowieckeigo zostanie nadana 

nazwa „Park Wełnowiecki im. Hm. Ignacego Walentego Nendzy”. 

Wniosek podjęty jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Pan Łukasz Borys główny specjalista Wydziału Budynków i Dróg zauważył, iż patron nie 

posiada opinii IPNu, ale o taką opinię może zwrócić się Wojewoda Śląski. 

 

Komisja Organizacyjna umieściła w Banku Nazw do wykorzystania w przyszłości postać 

Urszuli Brol. 

Wniosek podjęty jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

 

Komisja Organizacyjna zapoznała się z pismami Pana Bogumiła Sobuli Pierwszego 

Wiceprezydenta Miasta Katowice z dnia 18 grudnia 2024 r. znak BD-IV.6625.1.2024.ŁB do 

Rad Dzielnic, a dot. propozycji nadania ulic: Adama Mickiewicza, Kolonia Amandy i 

Bonifraterskiej. 

Pan Łukasz Borys główny specjalista Wydziału Budynków i Dróg poinformował, iż RD nr 

13 Bogucice pozytywnie odniosła się do propozycji nadania nazwy ul. Bonifraterska, a 

pozostałe Rady nie podjęły uchwał w tym zakresie (milczące wyrażenie zgody). 
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Pan Tomasz Kozłowski Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy nr 6 Ligota-Panewniki w 

związku z zawieszeniem działalności katowickich rad dzielnic od kwietnia br. jako 

reprezentant mieszkańców dołączył do apeli w sprawie utrzymania jednostek pomocniczych 

w Katowicach. Paradoksalnie teraz pojawiała się również okazja, aby rozpocząć dyskusję nad 

zmianami Statutów Dzielnic, tak, aby wzmocnić Rady, lepiej je upodmiotowić i razem z 

Panem Prezydentem i Radnymi Rady Miasta Katowice współpracować dla dobra wspólnoty 

samorządowej. Radni dzielnicowi, którzy są najbliżej mieszkańców liczą na większe wsparcie 

ze strony organów miasta. Może powinien powstać okrągły stół, przy którym Pan Prezydent, 

Radni i przedstawiciele Rad Dzielnic będą rozmawiać i dojdą do konsensusu. Zauważył 

również, iż Komisja Organizacyjna może przedstawić jakąś mapę drogową w tym zakresie. 

Brak przedłużenia obecnych kadencji Rad Dzielnic (i tak już przedłużanych) to była dobra 

decyzja - można zauważyć już pewne zmęczenie u niektórych radnych dzielnicowych. 

Zapytał, czy było rozważane głosowanie elektroniczne w wyborach do RD. 

Prowadzący obrady Pan Łukasz Borkowski podziękował przedmówcy za obecność na 

posiedzeniu Komisji i wypowiedź. Istotnie wszystkim nam zależy na przeprowadzeniu 

wyborów, aby Rady mogły nadal funkcjonować. Czekamy na orzeczenia NSA (zaapelował do 

Prezesa tego Sądu o jak najszybsze rozpatrzenie skarg kasacyjnych), a na początku lutego 

będzie uczestniczył w posiedzeniu Zespołu Parlamentarnego ds. Jednostek Pomocniczych – 

liczy na zmiany ustawowe w zakresie unormowania diet. Z głosowaniem elektronicznym w 

wyborach do Rad Dzielnic jest szereg problemów, a jeden z najbardziej podstawowych 

problemów to nadal brak możliwości wypłaty diet dla członków komisji okręgowych, którzy 

podczas dyżurów przyjmują kandydatury na radnych. Zamierza także osobiście (lub poprzez 

Wiceprzewodniczących Rady) odwiedzić rady dzielnic na ostatnich sesjach w tej kadencji. 

 

Punkt 6 

Wobec wyczerpania porządku obrad Komisji Organizacyjnej prowadzący obrady 

Przewodniczący Komisji Pan Łukasz Borkowski zamknął jej posiedzenie i podziękował 

przybyłym za obecność.  

 
 

Protokołował:                                                    Prowadzący obrady: 

 

Rafał Dłubak         Przewodniczący 
    Komisji Organizacyjnej 

                                                                                                                               

         Łukasz Borkowski  


